
 
 

Protokół Nr 4/2022  

z posiedzenia Komisji Oświaty i spraw społecznych  

z dnia 25 lutego 2022 r.  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Iwona Szajek - Przewodniczący  

2. Anna Hałupka - członek  

3. Marek Piechowiak - członek 

4. Andrzej Grudziński - członek 

5. Kamil Koronka - członek 

6. Lucjan Tracz – członek  

7. Jakub Leśko - członek  

8. Jarosław Miś – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy Bobrowice 

2. Iwona Sancewicz – Dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych w Dychowie 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zagospodarowanie terenu wokół szkoły w Dychowie – koncepcja, dokumentacja, 

spotkanie z Dyrektorem i Wójtem. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia komisji o godz. 13.00 dokonała Przewodnicząca Komisji 

Oświaty i spraw społecznych Iwona Szajek, witając wszystkich zebranych. Następnie 

przedstawiła proponowany porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty.   

 

Ad 2. 

W tym punkcie posiedzenia omawiano koncepcję zagospodarowania terenu wokół 

szkoły w Dychowie. 

Poruszono następujące potrzeby: 

 poszerzenie terenu z polbruku wokół boiska, 

 montaż ławek, 

 budowa szatni, 

 budowa biblioteki, 

 strefa relaksu, 

 remont sali gimnastycznej, 

 wygospodarowanie pomieszczenia na gabinet psychologa i pedagoga, 

 remont schodów prowadzących do biblioteki. 

 

Ponadto Dyrektor przedstawiła następujące informacje: 

 szkoła zakupiła stół do tenisa stołowego na zewnątrz oraz tablice edukacyjne, 

 w czasie ferii wyremontowano pracownie komputerowe, 

 usunięto zaciekające rynny przy przedszkolu, zakupiono trzy nowe urządzenia na plac 

zabaw w przedszkolu. 

 



 
 

Pani Iwona Sancewicz zgłosiła również konieczność przesunięcia ścianki wspinaczkowej ze 

względów bezpieczeństwa uczniów.  

 

Ad 3. 

 W tym punkcie posiedzenia poruszono temat obecnej sytuacji Ośrodka Zdrowia  

w Bobrowicach. 

Wójt wyjaśnił, że po złożonej propozycji wójta i radnych operator do dnia dzisiejszego nie 

wypowiedział się w sprawie dalszej współpracy. Dodał, że następnym krokiem będzie  

przedłożenie operatorowi propozycji zawarcia nowej umowy od 1 marca 2022 r. 

 

Radny Jarosław Miś w nawiązaniu do styczniowego posiedzenia w sprawie 

zagospodarowania terenu wokół szkoły w Bobrowicach przedstawił przygotowaną przez 

szkołę koncepcję do zaopiniowania przez Komisję Oświaty.  

W wyniku głosowania 7 „głosami „za” Komisja wydała pozytywną opinię.  

 

Ad 4. 

 Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji Oświaty i spraw społecznych  

o godz. 14.40 zamknęła posiedzenie komisji. 

 

 

 

  Protokołowała:                                                     Komisji przewodniczyła: 

 Ewelina Roszak                                                               Iwona Szajek  

  2022-02-25 


